

## The Ninth Chinese Laboratory Medicine Conference

# Hong Kong Academy of Medicine on June 26th -29th, 2009

Organized by Hong Kong Institute of Medical Laboratory Sciences

Mail: GPO Box 70094, Kowloon Central Post Office, Hong Kong

Phone: (852) 2499 0015, Fax: (852) 2499 0382

Website: http://hkimls.org, Email: 9clmc@hkimls.org

#### **Instructions for Poster Presentation**

Posters will be designated unique numbers and be displayed on the assigned boards of the dimension, 90 cm (width) x 120 cm (height), located at the walkway of the Theatre Foyer on Ground Floor. Blue tack and two-sided self adhesive tapes will be available from the Secretariat and Information Office.

Please plan to mount your materials on your assigned board before 09:00 am, 27<sup>th</sup> June 2009. You should dismantle your poster at 5:30-6:00 pm, 28<sup>th</sup> June, 2009. Otherwise, any left-over will be cleared and be at the disposal of the Organizing Committee.

Presenters are reminded to be available in front of their posters to describe their work to and answer questions from conference participants during coffee/tea breaks.

### 張貼壁報須知

每一份壁報論文將被編派一個獨特的號碼,並張貼於一塊0.9米寬1.2米高的展示板上,在地下會議大廳的走廊展示。秘書處及詢問處備有圖釘及雙面膠紙供使用。

作者應於2009年6月27日早上9:00時以前,將其壁報材料張貼在指定的展示板上,並於6月28日下午5:30至6:00時之間自行取下。所有餘下的物品,將由籌委會清除處理。

請壁報的作者在茶點/咖啡休息期間站在其壁報展示板旁,以便與參觀者進行 交流。

## 张贴壁报须知

每一份壁报论文将被编派一个独特的号码,并张贴于一块0.9米宽1.2米高的展示板上,在地下会议大厅的走廊展示。秘书处及询问处备有图钉及双面胶纸供使用。

作者应于2009年6月27日早上9:00时以前,将其壁报材料张贴在指定的展示板上,并于6月28日下午5:30至6:00时之间自行取下。所有余下的物品,将由筹委会清除处理。

请壁报的作者在茶点/咖啡休息期间站在其壁报展示板旁,以便与参观者进行交流。